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Sēde sasaukta 2024.gada 25.janvārī plkst.9 

Sēde atklāta 2024.gada 25.janvārī plkst.9 

 

Sēdi vada domes priekšsēdētājs Aivars Okmanis 

 

Sēdē piedalās 19 Bauskas novada domes deputāti: 

domes priekšsēdētājs Aivars Okmanis, domes priekšsēdētāja vietnieks Aivars Mačeks, 

deputāts Voldemārs Čačs, deputāts Jānis Dūmiņš, deputāts Guntis Kalniņš, deputāts Juris 

Krievs, deputāts Mārtiņš Mediņš, deputāte Ināra Pētersone, deputāte Līga Rimševica, 

deputāts Raitis Ābelnieks, deputāte Solveiga Lineja, deputāts Vilnis Gailums, deputāts 

Jānis Siugalis, deputāts Jānis Kalniņš, deputāte Laine Baha, deputāts Rihards Melgailis, 

deputāte Inita Nagņibeda, deputāts Mārtiņš Cimermanis, deputāts Arnolds Jātnieks 

 

Sēdē piedalās: 

pašvaldības izpilddirektors Ivars Romānovs, pašvaldības izpilddirektora vietnieks Jānis 

Kalinka, Bauskas novada administrācijas vadītājs Edgars Paičs, Ekonomikas un finanšu 

departamenta vadītāja Indra Latviete, Ekonomikas un finanšu nodaļas vadītāja Ilona Spurķe, 

nodaļas vadītājas vietniece Sarmīte Oļehnoviča, ekonomiste Gita Skribāne, Juridiskās nodaļas 

vadītāja Evita Grigorjeva, Administratīvā departamenta vadītāja Līga Kausiniece, 

Administratīvās nodaļas vadītāja Egija Matuzone, datorsistēmu un datortīklu administratore 

Krista Sondore, Uzņēmējdarbības un mārketinga departamenta vadītāja Laura Ārente, 

sabiedrisko attiecību speciālistes Gija Spula, Andra Matuļenko, Beata Logina un Laura 

Almane, Izglītības, kultūras, sporta un sabiedrības labklājības departamenta vadītāja Aija 

Spriņķe, Izglītības nodaļas vadītāja Baiba Šumina, izglītības speciāliste – izglītības kvalitātes 

jautājumos Ilze Ērgle, Attīstības un būvniecības departamenta vadītājs Mārtiņš Veinbergs,  

Attīstības un plānošanas nodaļas vadītāja Ilze Tijone, projektu vadītāja Antra Bagone, 

Nekustamo īpašumu nodaļas vadītāja Gunita Vīgupa, teritorijas plānotāja Dace Platonova, 

Bauskas apvienības pārvaldes nekustamo īpašumu speciāliste Dace Stubure, Brunavas un 

Ceraukstes pagasta nodaļas vadītājs Uģis Volosovskis, Vecumnieku apvienības pārvaldes 

Nekustamā īpašuma nodaļas vadītājs Jānis Strēlis, nekustamo īpašumu speciāliste Ligita 

Vasermane, Iecavas apvienības pārvaldes Nekustamo īpašumu nodaļas vadītāja Baiba 

Leitlante, Rundāles apvienības pārvaldes vadītājs Aigars Sietiņš, Bauskas novada Sociālā 

dienesta vadītāja Dina Romanovska, iestādes “Veco ļaužu un invalīdu pansionāts “Atvasara”” 

vadītāja Zaiga Švāģere, iestādes “Bauskas novada Bērnu un jaunatnes sporta skola” direktores 

vietnieks Aivars Solzemnieks, pašvaldības aģentūras “Iecavas veselības centrs” direktors 

Sandris Kaidaks 

 

Sēdi protokolē Administratīvās nodaļas domes sekretāre Ieva Skujeniece 
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Domes sēdes norisi ieraksta audiovizuālā formātā. 

 

Sēdes darba kārtība: 

1. Bauskas novada pašvaldības izpilddirektora informācija. 

2. Par izmaiņām Rundāles apvienības Nekustamā īpašuma iznomāšanas komisijas 

sastāvā. 

3. Par Bauskas novada pašvaldības izglītības iestāžu vadītāju mēneša darba algas likmes 

noteikšanu. 

4. Par Bauskas novada kultūras projektu konkursa nolikuma apstiprināšanu. 

5. Par grozījumiem Bauskas novada pašvaldības 2022.gada 27.janvāra nolikumā Nr.5 

"Par sporta pasākumiem un sporta attīstībai paredzēto pašvaldības budžeta līdzekļu 

sadales kārtību Bauskas novadā". 

6. Par investīciju projekta "Vecumnieku vidusskolas ēkas pārbūve" iesniegšanu un 

aizņēmumu projekta pabeigšanai. 

7. Par uzturēšanas maksas noteikšanu Bauskas novada pašvaldības iestādē "Veco ļaužu 

un invalīdu pansionāts "Atvasara"" 2024.gadā. 

8. Par Bauskas novada Bērnu un jaunatnes sporta skolas daudzfunkcionālā sporta un 

atpūtas centra "Bauskas peldbaseins" maksas pakalpojumu cenrāža grozījumiem. 

9. Par telpas Nr.4 nekustamajā īpašumā "Saulaines katlu māja", Saulaine, Rundāles 

pagasts, Bauskas novads nodošanu bezatlīdzības lietošanā biedrībai "Latvijas 

Sarkanais Krusts". 

10. Par grozījumu Bauskas novada domes 2022.gada 29.septembra lēmumā "Par 

nekustamā īpašuma Dārza iela 12B, Bauskā nodošanu bezatlīdzības lietošanā 

biedrībai "Latvijas Sarkanais Krusts"". 

11. Par pašvaldības īpašuma tiesību izbeigšanu uz nekustamo īpašumu "Krējumi", Gailīšu 

pagastā. 

12. Par nekustamā īpašuma "Sarkanmuiža" zemes vienības ar kadastra apzīmējumu 4052 

009 0522 maiņas organizēšanu. 

13. Par dzīvojamai mājai Zaļā iela 11/2, Bauskā funkcionāli nepieciešamā zemesgabala 

pārskatīšanu. 

14. Par ciema statusa piešķiršanu. 

15. Par valstij piederošā nekustamā īpašuma "Valsts mežs 4064-3", Iecavā daļas un 

nekustamā īpašuma "Smilgu meži", Skaistkalnes pagastā daļas atsavināšanas 

ierosināšanu un to pārņemšanu Bauskas novada pašvaldības īpašumā. 

16. Par nekustamā īpašuma Mazā Lakāju iela, Ceraukstes pagastā iegādi pašvaldības 

autonomo funkciju izpildei. 

17. Par nekustamā īpašuma "Vējiņi" zemes vienības Īslīces pagastā nodošanu īpašumā 

bez atlīdzības. 

18. Par nekustamā īpašuma "Bardžūni" zemes vienības Brunavas pagastā nodošanu 

īpašumā bez atlīdzības. 

19. Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma "Pumpuru lauks", Brunavas 

pagastā nodošanu atsavināšanai. 

20. Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma "Mazcinīši", Īslīces pagastā 

nodošanu atsavināšanai. 

21. Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma "Jaunbrieži", Dāviņu pagastā 

nodošanu atsavināšanai. 

22. Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma - dzīvokļa Rīgas iela 17 - 7, 
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Bauska, Bauskas novadā nodošanu atsavināšanai. 

23. Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma - dzīvokļa Rīgas ielā 6-16, 

Vallē, Valles pagastā nodošanu atsavināšanai. 

24. Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma - dzīvokļa "Putni 2" – 1, Putnos, 

Skaistkalnes pagastā nodošanu atsavināšanai. 

25. Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma - dzīvokļa "Putni 2" – 2, Putnos, 

Skaistkalnes pagastā nodošanu atsavināšanai. 

26. Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma - dzīvokļa "Putni 4" – 3, Putnos, 

Skaistkalnes pagastā nodošanu atsavināšanai. 

27. Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma – dzīvokļa "Talcinieki 

1" - 2, Skaistkalnē, Skaistkalnes pagastā nodošanu atsavināšanai. 

28. Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma – dzīvokļa "Misas 

kūdra 1" - 14, Misā, Vecumnieku pagastā nodošanu atsavināšanai. 

29. Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma - dzīvokļa "Misas kūdra 5" – 2, 

Misā, Vecumnieku pagastā nodošanu atsavināšanai. 

30. Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma – dzīvokļa "Misas 

kūdra 8" - 4, Misā, Vecumnieku pagastā nodošanu atsavināšanai. 

31. Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma "Mālnīca", Kurmenes pagastā 

nodošanu atsavināšanai. 

 

 

1.p. 

Bauskas novada pašvaldības izpilddirektora informācija. 

(I.Romānovs, I.Nagņibeda, A.Okmanis, M.Mediņš, I.Pētersone, J.Kalniņš, J.Kalinka, 

A.Mačeks, G.Kalniņš, L.Baha, M.Cimermanis) 

Ziņo: I.Romānovs. 

 Informē par pašvaldības pagājušā gada budžeta izpildes rādītājiem – pēc ieņēmumiem 

gads tiek vērtēts kā sekmīgs, pret plānoto izpilde ir veikta 102,8 % apmērā; izpildes 

zemākais rādītājs ir 82,5 % apmērā no plānotā, kas izskaidrojams ar pieņemto lēmumu par 

komunālo pakalpojumu nodošanu kapitālsabiedrībai. Budžeta izdevumu sadaļā nav 

pārsniegts plānotais izdevumu apjoms.  

 Saistībā ar teritorijas plānojuma izstrādi tika sagatavots progresa pārskats. Turpinās 

darbs pie novada teritorijas plānojuma 1.redakcijas grafiskās daļas un pavadošo dokumentu 

izstrādes. Tiek plānots sanāksmju darba grafiks, uz kurām tiks aicināti arī deputāti.  

 Notiek darbs pie jaunas izglītības stratēģijas izstrādes (t.s., izglītības ekosistēmas 

izveides), vadības līmenī notikušas tikšanās darba grupās un forumos. Notiek iespējamo 

sadarbības pretendentu apzināšana iepirkuma procedūrām stratēģijas izstrādei.  

Izdots rīkojums par Valles pirmsskolas izglītības iestādes “Cielaviņa” reorganizācijas 

procesa izvērtēšanu, apvienojot to ar izglītības iestādi “Valles pamatskola”.  

 No Vides aizsardzības un reģionālās attīstības ministrijas saņemts pieprasījums par 

pašvaldībai nepieciešamajām investīcijām 2025.gada ilgtspējas eko sistēmas projektu 

ieviešanā. Tiek apkopota informācija par izglītības iestāžu investīciju projektu ilgtspējīgas 

pamatizglītības un vidējās izglītības funkciju nodrošināšanu, ceļu būvniecības projektiem 

skolēnu drošai mobilitātei un cita veida izglītības konkurētspējas veicināšanai. Pieejamais 

finansējums pašvaldībai sastāda 1,5 milj. EUR.  

Uzsver, ka pašvaldība vēlas iepazīties ar ministrijas piedāvāto izglītības iestāžu 

finansēšanas modeli, lai pašvaldība lemtu par izglītības ekosistēmas izveidi un modeļa 

piemērošanu.  
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Saistībā ar Reģionālā atkritumu plāna izstrādi bijušas vairāku darba grupu tikšanās; 

Viduslatvijas reģiona pašvaldības pieņēmušas lēmumu deleģēt plāna izstrādes procesu 

organizēt poligonam “Getliņi”; plānam pievienojās arī Ogres novada pašvaldība; bija 

iebildumi par sagatavoto plāna modeli, Bauskas novada pašvaldība iesniedza priekšlikumus 

ar iespēju apgūt Eiropas struktūrfondu finansējumu, kuri tika apstiprināti. Atkritumu 

apsaimniekošanas plāns tiks iesniegts nākamās nedēļas laikā, kuru prezentēs pašvaldībai un 

izskatīs komitejās izvērtēšanai un apstiprināšanai.  

Līdz jūnijam nepieciešams izveidot Reģionālo atkritumu apsaimniekošanas centru, 

darba grupā diskutēja par centra juridisko statusu, finansējuma avotiem, darba pārraudzības 

un kontroles mehānismiem; iespējama uzraudzības padomes izveide no pašvaldības 

politiskās puses.  

Uz deputātes L.Bahas iesniegtajiem jautājumiem sagatavotās atbildes pievienotas 

dokumentu vadības sistēmā.  

I.Nagņibeda jautā, kad deputāti tiks iepazīstināti ar novada izglītības stratēģijas 

dokumentu. I.Romānovs atbild, ka šobrīd notiek darbs pie analīzes un apkopojuma datiem, 

kas saistīti ar izglītības nozari, kā arī darba uzdevuma, kas sagatavots stratēģiskās daļas 

pretendentu atlasei. I.Nagņibeda turpina par iedzīvotāju bažām par skolu turpmāko nākotni, 

aicina efektīvāk strādāt pie izglītības stratēģijas. I.Romānovs paskaidro, ka pašvaldība ir 

ieinteresēta izglītības iestāžu saglabāšanā, jebkādi lēmumi par šo jomu tiks pieņemti tad, 

kad būs zināms konkrēts finansējuma apmērs. A.Okmanis apstiprina pašvaldības nostāju, ka 

šajā mācību gadā nav plānota izglītības iestāžu reorganizācija, izņemot Valles pirmsskolas 

izglītības iestādes “Cielaviņa” un izglītības iestādes “Valles pamatskola” apvienošanu pēc 

izvērtējuma; sarunas notiek visos līmeņos par jauno pedagogu finansēšanas modeli; veikti 

provizoriski aprēķini, cik pašvaldībai varētu izmaksāt jaunais pedagogu finansēšanas 

modelis, t.i., 354 000 EUR gadā, neietverot finansējumu vidusskolām. Izglītības stratēģijas 

darba grupas pirmie rezultāti varētu būt šī gada augustā.  

M.Mediņš jautā par veselības jomas iestāžu attīstības plāniem. I.Romānovs atbild, ka 

aģentūras “Iecavas veselības centrs” vadītājs lūdzis pagarināt termiņu pagājušā gadā 

iesniegtajam stratēģijas modelim; šobrīd tiek izvērtēts, iesniegts arī darba plāns 

izvērtēšanai, pieļauj iespēju diskusijai šī gada pirmajā ceturksnī.  

I.Pētersone izsakās par deputātu neiesaisti jautājumu izskatīšanā, deputātu potenciāls 

dažādu jautājumu jomu izskatīšanā netiek izmantots. Uzsver izglītības sistēmas nozīmību 

novada attīstībā, izsaka nožēlu par nodaļām uzdotajiem uzdevumiem VARAM pieprasījumā 

par finansējumu, ja nav novada stratēģijas un redzējuma; nepieciešams vairāk iesaistīt 

deputātus nopietnu jautājumu izskatīšanā – izglītības sistēmas un veselības aprūpes sistēmas 

attīstībā un ceļu uzturēšanā; aicina vadību informēt par notiekošajiem procesiem. 

I.Romānovs piebilst, ka administratīvais vadības process ir uzlabojams, un norāda, ka savas 

kompetences ietvaros vienmēr vēršas pie politiskās vadības un deputāti tiek iesaistīti darba 

grupās un komisijās, kā arī vērš uzmanību uz konsultatīvā formāta lietderību deputātiem, ja 

nav vēl sagatavots izskatāmais jautājums. I.Pētersone neapšauba izpilddirektora ikdienas 

komunikāciju ar vadību, uzsverot, ka ierindas deputāti netiek iesaistīti lēmumu 

sagatavošanā un izvērtēšanā.  

J.Kalniņš jautā, kā apvienību pārvaldēm veicies pašvaldības ceļu uzturēšanā ziemas 

periodā. I.Romānovs paskaidro, ka apvienību pārvalžu vadītājiem tika dots uzdevums 

izvērtēt pašvaldības ceļu reģistru, notika darba grupas sanāksme, tika sagatavoti 

priekšlikumi, par konceptu ir vienojušies; izdots rīkojums par pārvalžu speciālistu 

pienākumiem ceļu ikdienas apsekošanā un uzraudzībā, t.sk., kravu transporta masas 

ierobežojošo zīmju uzstādīšanā; turpmāk pieņem darbam informēt par ceļu uzturēšanas 

aktualitātēm, ceļu uzturēšanas darbi tika nodrošināti, izpildījumā varētu būt uzlabojumi. 

Aicina J.Kalinku informēt par darba grupas darbu virzību. J.Kalinka piebilst par ceļu 

apsekošanas darbiem, tie veikti normas robežās, bija vairākas sūdzības par valsts ceļu 

stāvokli ilgstošas snigšanas apstākļos. Darba grupa izstrādā ziņojuma priekšlikumus, 
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februārī tiks sagatavoti lēmuma projekti par reģistra grozījumiem par ceļu izslēgšanu un par 

ielu uzturēšanas noteikumiem.  

J.Kalniņš piebilst, ka Skaistkalnē pašvaldības ceļu un ielu darbi netika veikti laikus, 

nav atbildīgo speciālistu informācijas un uzdevumu nodošanas procesā. J.Kalinka pieņem 

darbam situācijas izvērtēšanai. A.Mačeks vērš uzmanību uz pašvaldības un valsts ceļu 

piederību.  

M.Mediņš uzsver komunikācijas nozīmību starp izpilddirektora vietnieku un apvienību 

pārvalžu vadītājiem un to vietniekiem, un ceļu uzturētājiem. J.Kalinka pieņem darbam. 

G.Kalniņš jautā par atkritumu apsaimniekošanas līguma procesu. I.Romānovs atbild, 

ka tika diskutēts par iepirkumu iespējamiem risinājumiem, nākamnedēļ varētu tikt pieņemts 

lēmums. Iepirkumu uzraudzības birojs atzinis pašvaldības veikto iepirkumu par atbilstošu, 

viens no pretendentiem iesniedzis prasības pieteikumu tiesā par pagaidu noregulējumu, 

sagatavota pretprasība, Augstākā tiesa atcēlusi pagaidu noregulējumu; ir iespēja pieņemt 

lēmumu par līguma slēgšanu, bet vēl paliek saimnieciski risināmi jautājumi. J.Kalinka 

piebilst, ka līdz 30.aprīlim jābūt noslēgtam līgumam. 

L.Baha jautā par bioloģisko atkritumu šķirošanas ieviešanu pašvaldības teritorijā un 

kapitālsabiedrības valdes sastāva komplektēšanas procesu. I.Romānovs atbild, ka bioloģisko 

atkritumu šķirošanas procesā iedzīvotājiem sniegta informācija par iespēju saņemt 

bioloģisko atkritumu konteinerus. Saistībā ar kapitālsabiedrības valdes locekļu atlasi, 

saņemti nominācijas komisijas darba rezultāti, nākamnedēļ tiks pieņemts lēmums. 

M.Cimermanis izsakās par stratēģiskās vadības procesu saistībā ar šogad plānotajiem 

finanšu līdzekļiem ceļu uzturēšanai; ierosina apzināt reālās ceļu uzturēšanas izmaksas, lai 

lemtu par pašvaldības budžeta prioritātēm.  

R.Melgailis izsakās par iedzīvotāju konsultatīvajām padomēm un tā nolikuma 

nepilnībām un zemo iedzīvotāju aktivitāti Vecumniekos; ierosina apturēt pieteikšanos, jo 

noteiktās teritorijās vērojams mazs pārstāvēto kandidātu īpatsvars. 

Informāciju pieņem zināšanai. 

 

 

2.p. 

Par izmaiņām Rundāles apvienības Nekustamā īpašuma iznomāšanas komisijas sastāvā. 

(A.Sietiņš) 

Ziņo: A.Sietiņš. 

 Saskaņā ar iestādes “Rundāles apvienības pārvalde” nolikumu, no šī gada 1.janvāra 

tika samazinātas amata vienības Svitenes un Viesturu pagasta nodaļās. Līdz ar darba 

attiecību izbeigšanos, izbeidzamas darba attiecības arī komisijā un nepieciešams pieņemt 

lēmumu par bijušā Viesturu pagasta nodaļas vadītāja atbrīvošanu no komisijas locekļa darba 

pienākumu pildīšanas un ievēlēt Rundāles apvienības pārvaldes vadītāja vietnieku komisijas 

sastāvā.  

 Jautājumu nav, notiek balsošana par lēmuma pieņemšanu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

19 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Mārtiņš Cimermanis, 

Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Vilnis Gailums, Arnolds 

Jātnieks, Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga 

Lineja, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, 

Inita Nagņibeda, Aivars Okmanis, Ināra Pētersone, Līga 

Rimševica, Jānis Siugalis) 

"pret" -  nav 
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"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 
pieņemt lēmumu Nr. 1 "Par izmaiņām Rundāles apvienības 

Nekustamā īpašuma iznomāšanas komisijas sastāvā". 

 

 

3.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības izglītības iestāžu vadītāju mēneša darba algas likmes 

noteikšanu. 

(B.Šumina, L.Baha, A.Okmanis, J.Krievs, R.Ābelnieks, G.Kalniņš) 

Ziņo: B.Šumina. 

 Sagatavots lēmuma projekts par izglītības iestāžu vadītāju mēneša darba algas likmes 

noteikšanu. Darba algas bija jāpārskata, jo 2023.gada 19.decembrī tika veikti grozījumi MK 

noteikumos Nr.445, kas paredz izglītības iestāžu vadītāju zemākās mēnešalgas likmes 

apjoma paaugstināšanu. Lēmuma projekts tika atbalstīts Izglītības, kultūras un sporta 

komitejas un Finanšu komitejas sēdēs. 

 L.Baha jautā, vai lēmumā nav jāparedz, ka dome lemj par kopējo finanšu līdzekļu 

piešķiršanu. A.Okmanis paskaidro, ka tas tiks noteikts budžeta grozījumos; šī brīža budžetā 

ir pietiekoši finanšu līdzekļu palielinājuma nodrošināšanai. 

 J.Krievs piebilst, ka izglītības iestāžu vadītāji nav apmierināti, bet to nepieciešamību 

nosaka MK noteikumi; aktualizē pārskatīt pašvaldības noteikumus par pedagogu algām. 

 R.Ābelnieks izsakās, ka vienlīdzību šajā situācijā neizdevās panākt, un atgādina, ka 

pagājušajā gadā tika lemts par algām, lai tās sasniegtu klasifikatora minimālo līmeni; ir 

lielas atšķirības arī citās iestādēs, kurās vadītāji nesasniedz algas minimālo līmeni. 

Pamatojoties uz MK noteikumiem, minimālais algas līmenis ir sasniegts visiem izglītības 

iestāžu vadītājiem, bet novadā kopumā minimālais līmenis vēl nav sasniegts. Aicina 

atbalstīt sagatavoto lēmuma projektu, jo šajā situācijā nevarēja rast vairāk finanšu līdzekļu, 

balstoties uz pašvaldības budžetu un tā vajadzībām, rezerves fonda līdzekļi nav aizskarami. 

 G.Kalniņš nepiekrīt R.Ābelnieka viedoklim, neuzskata, ka pašvaldības izstrādātie 

noteikumi ir nepilnīgi un tie ir pārskatāmi; uzsver, ka izglītības nozares sadalījumā – 

vispārizglītojošās un profesionālās ievirzes izglītības iestādes – vienā jomā tiek ievēroti 

kritēriji, bet citā – tos atliek, jo neņem vērā izvērtējumu. Ierosina budžeta analīzes procesā 

rast trūkstošo finansējumu visiem izglītības iestāžu vadītājiem.  

 Jautājumu vairāk nav, notiek balsošana par lēmuma pieņemšanu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

17 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Mārtiņš Cimermanis, 

Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Vilnis Gailums, Arnolds 

Jātnieks, Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Aivars 

Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Aivars Okmanis, 

Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Jānis Siugalis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  2 (Solveiga Lineja, Inita Nagņibeda) 

Nolemj: pieņemt lēmumu Nr. 2 "Par Bauskas novada pašvaldības 
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izglītības iestāžu vadītāju mēneša darba algas likmes 

noteikšanu". 

 

 

4.p. 

Par Bauskas novada kultūras projektu konkursa nolikuma apstiprināšanu. 

(A.Spriņķe, M.Mediņš, G.Kalniņš) 

Ziņo: A.Spriņķe. 

 Sagatavots lēmuma projekts par Bauskas novada kultūras projektu konkursa nolikuma 

apstiprināšanu. Izskatīts Izglītības, kultūras un sporta komitejas un Finanšu komitejas sēdēs, 

kurā tika izteikti priekšlikumi, kuri ir ievērtēti nolikumā.  

 M.Mediņš jautā par novada 2024.gada pasākumu plāna publisku pieejamību. 

A.Spriņķe atbild, ka plāns ir sagatavots un tiek precizēts, nākamnedēļ to publicēs. 

 G.Kalniņš jautā par pasākumiem, kuri plānoti vienlaicīgi. A.Spriņķe atbild, ka plānā 

iekļauti lielas mērķauditorijas pasākumi, nav iekļauti lokālie kultūras pasākumi, datumi ir 

izvērtēti, lai pasākumi nenotiktu vienlaicīgi.  

 M.Mediņš jautā, kuri pasākumi ir ar lielāko mērķauditoriju. A.Spriņķe atbild, ka tie ir 

novada svētki, festivāli, Plūdoņa gadam un Baltijas ceļam veltīti pasākumi, Sējas svētki, 

valsts svētki, Ziemassvētku pasākumi, apvienību pārvalžu organizētie pasākumi. M.Mediņš 

ierosina pasākumu plānu aktualizēt vairākās publikāciju formās.  

Jautājumu vairāk nav, notiek balsošana par lēmuma pieņemšanu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

18 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Mārtiņš Cimermanis, 

Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Vilnis Gailums, Arnolds 

Jātnieks, Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga 

Lineja, Aivars Mačeks, Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, 

Aivars Okmanis, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Jānis 

Siugalis) 

"pret" -  1 (Mārtiņš Mediņš) 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 
pieņemt lēmumu Nr. 3 "Par Bauskas novada kultūras projektu 

konkursa nolikuma apstiprināšanu". 

 

 

5.p. 

Par grozījumiem Bauskas novada pašvaldības 2022.gada 27.janvāra nolikumā Nr.5 "Par 

sporta pasākumiem un sporta attīstībai paredzēto pašvaldības budžeta līdzekļu sadales 

kārtību Bauskas novadā". 

(L.Rimševica) 

Ziņo: L.Rimševica. 

 2023.gadā Sporta un veselības nodaļā notika iekšējais audits, kurā tika vērtēti 

normatīvie akti, kas regulē pašvaldības atbalstu sportam. Tika norādīts uz nepilnībām 
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nolikumā, kuras būtu precizējamas. Nolikums tika izvērtēts Sporta lietu komisijā un tika 

veikti precizējumi 13 punktos.  

Jautājumu nav, notiek balsošana par lēmuma pieņemšanu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

19 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Mārtiņš Cimermanis, 

Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Vilnis Gailums, Arnolds 

Jātnieks, Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga 

Lineja, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, 

Inita Nagņibeda, Aivars Okmanis, Ināra Pētersone, Līga 

Rimševica, Jānis Siugalis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

pieņemt lēmumu Nr. 4 "Par grozījumiem Bauskas novada 

pašvaldības 2022.gada 27.janvāra nolikumā Nr.5 "Par sporta 

pasākumiem un sporta attīstībai paredzēto pašvaldības budžeta 

līdzekļu sadales kārtību Bauskas novadā"". 

 

 

6.p. 

Par investīciju projekta “Vecumnieku vidusskolas ēkas pārbūve” iesniegšanu un 

aizņēmumu projekta pabeigšanai. 

(I.Spurķe, I.Pētersone) 

Ziņo: I.Spurķe. 

 Sagatavotajā lēmuma projektā pēc Finanšu komitejas ir veiktas izmaiņas, precizējot 

būvuzraudzības iespējamo līguma summu, līdz ar to samazināts aizņēmumu apjoms 

1 970 727 EUR un precizēta pašvaldības finansējuma daļa, kas papildus nepieciešama 

2024.gada budžetā. 

 I.Pētersone precizē par apstiprināto šī gada budžeta daļu. I.Spurķe apstiprina.  

Jautājumu vairāk nav, notiek balsošana par lēmuma pieņemšanu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

19 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Mārtiņš Cimermanis, 

Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Vilnis Gailums, Arnolds 

Jātnieks, Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga 

Lineja, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, 

Inita Nagņibeda, Aivars Okmanis, Ināra Pētersone, Līga 

Rimševica, Jānis Siugalis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 
pieņemt lēmumu Nr. 5 "Par investīciju projekta “Vecumnieku 

vidusskolas ēkas pārbūve” iesniegšanu un aizņēmumu 
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projekta pabeigšanai". 

 

 

7.p. 

Par uzturēšanas maksas noteikšanu Bauskas novada pašvaldības iestādē "Veco ļaužu un 

invalīdu pansionāts "Atvasara"" 2024.gadā. 

(Z.Švāģere) 

Ziņo: Z.Švāģere. 

 Sagatavots lēmuma projekts par uzturēšanas maksas noteikšanu Bauskas novada 

pašvaldības iestādē "Veco ļaužu un invalīdu pansionāts "Atvasara"" 2024.gadā. Dienas 

uzturēšanās maksa noteikta 32,99 EUR, lēmums stājas spēkā šī gada 1.februārī. 

Salīdzinājumā ar pagājušo gadu pieaugums par  2,82 EUR. 

 Jautājumu nav, notiek balsošana par lēmuma pieņemšanu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

19 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Mārtiņš Cimermanis, 

Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Vilnis Gailums, Arnolds 

Jātnieks, Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga 

Lineja, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, 

Inita Nagņibeda, Aivars Okmanis, Ināra Pētersone, Līga 

Rimševica, Jānis Siugalis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

pieņemt lēmumu Nr. 6 "Par uzturēšanas maksas noteikšanu 

Bauskas novada pašvaldības iestādē "Veco ļaužu un invalīdu 

pansionāts "Atvasara"" 2024.gadā". 

 

 

8.p. 

Par Bauskas novada Bērnu un jaunatnes sporta skolas daudzfunkcionālā sporta un atpūtas 

centra "Bauskas peldbaseins" maksas pakalpojumu cenrāža grozījumiem. 

(A.Solzemnieks, I.Nagņibeda, E.Grigorjeva, A.Okmanis, R.Melgailis, M.Cimermanis) 

Ziņo: A.Solzemnieks. 

 Finanšu komitejā tika izskatīts iestādes "Bauskas novada Bērnu un jaunatnes sporta 

skola" iesniegums ar lūgumu veikt grozījumus Bauskas peldbaseina maksas pakalpojumu 

cenrādī. Lūdz apstiprināt cenrādi šādā reakcijā, to papildinot ar 2.6. un 2.7.punktu: 2.6. 

Vienai personai otrdienās, trešdienās, ceturtdienās atbilstoši pakalpojumu cenrādim, uzrādot 

Bauskas novada iedzīvotāja identifikācijas karti piemērot 20 % atlaidi no pakalpojuma 

cenas; 2.7. Asistentam, kas sniedz atbalstu personai ar ļoti smagas vai smagas pakāpes 

funkcionēšanas ierobežojumiem piemēro 100 % atlaidi. Lēmums stājas spēkā šī gada 

1.februārī. 

 I.Nagņibeda jautā, kāpēc lēmuma projekts netika skatīts Izglītības, kultūras un sporta 

komitejas sēdē, un iesaka papildus noteikt punktu arī personai, kurai ir smagas pakāpes 

funkcionēšanas ierobežojumi, piemērojot atlaidi. E.Grigorjeva atbild, ka bērniem ar 
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invaliditāti ir piemērojama maksa ar atlaidi. I.Nagņibeda ierosina apsvērt 100 % atlaides 

piemērošanu šīm personām ar ļoti smagas vai smagas pakāpes funkcionēšanas 

ierobežojumiem. A.Okmanis norāda iesniegt priekšlikumu, lai to varētu izskatīt, un šo 

jautājumu neiekļāva Izglītības, kultūras un sporta komitejas sēdes darba kārtībā, jo tas tika 

iesniegts pēc komitejas sēdes. 

 R.Melgailis ierosina redakcionāli precizēt terminu "100 % atlaide", to aizvietojot ar 

“nav jāmaksā”.  

 M.Cimermanis aktualizē izglītojamo peldētprasmes veicināšanu izglītības iestādēs. 

A.Solzemnieks piekrīt, ka nepieciešams motivēt izglītības iestādes un izglītojamos, bet 

novērojama arī vecāku pretestība.  

 I.Nagņibeda izsaka priekšlikumu un aicina Sporta un veselības un Izglītības nodaļu 

izvērtēt un ieviest klašu grupas, kuru mācību plānā iekļaut peldētapmācības kā obligātas 

nodarbības noteiktu reižu nedēļā.   

Jautājumu vairāk nav, notiek balsošana par lēmuma pieņemšanu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

19 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Mārtiņš Cimermanis, 

Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Vilnis Gailums, Arnolds 

Jātnieks, Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga 

Lineja, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, 

Inita Nagņibeda, Aivars Okmanis, Ināra Pētersone, Līga 

Rimševica, Jānis Siugalis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

pieņemt lēmumu Nr. 7 "Par Bauskas novada Bērnu un 

jaunatnes sporta skolas daudzfunkcionālā sporta un atpūtas 

centra "Bauskas peldbaseins" maksas pakalpojumu cenrāža 

grozījumiem". 

 

 

9.p. 

Par telpas Nr.4 nekustamajā īpašumā "Saulaines katlu māja", Saulaine, Rundāles pagasts, 

Bauskas novads nodošanu bezatlīdzības lietošanā biedrībai "Latvijas Sarkanais Krusts". 

(A.Sietiņš) 

Ziņo: A.Sietiņš. 

 Pašvaldībā saņemts biedrības "Latvijas Sarkanais Krusts" iesniegums ar lūgumu nodot 

bezatlīdzības lietošanā telpu Nr.4 15,8 m2 platībā nekustamajā īpašumā "Saulaines katlu 

māja", Saulainē, Rundāles pagastā, kas nepieciešama ikdienas darbības nodrošināšanai – 

atbalsta paku uzglabāšanai un izsniegšanai trūcīgajām, maznodrošinātajām un krīzes 

situācijā nonākušajām personām. Telpā veikts neliels kosmētiskais remonts, saņemts 

atzinums par telpas izmantošanu pārtikas glabāšanai. Sagatavots lēmuma projekts par telpas 

nodošanu bezatlīdzības lietošanā biedrībai "Latvijas Sarkanais Krusts" no 2024.gada 

1.februāra līdz 2029.gada 31.janvārim. 

 Jautājumu nav, notiek balsošana par lēmuma pieņemšanu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  19 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Mārtiņš Cimermanis, 
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Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Vilnis Gailums, Arnolds 

Jātnieks, Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga 

Lineja, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, 

Inita Nagņibeda, Aivars Okmanis, Ināra Pētersone, Līga 

Rimševica, Jānis Siugalis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

pieņemt lēmumu Nr. 8 "Par telpas Nr.4 nekustamajā īpašumā 

"Saulaines katlu māja", Saulaine, Rundāles pagasts, Bauskas 

novads nodošanu bezatlīdzības lietošanā biedrībai "Latvijas 

Sarkanais Krusts"". 

 

 

10.p. 

Par grozījumu Bauskas novada domes 2022.gada 29.septembra lēmumā "Par nekustamā 

īpašuma Dārza iela 12B, Bauskā nodošanu bezatlīdzības lietošanā biedrībai "Latvijas 

Sarkanais Krusts"". 

(G.Vīgupa) 

Ziņo: G.Vīgupa. 

  Pamatojoties uz Bauskas novada domes 2022.gada lēmumu, ar biedrību "Latvijas 

Sarkanais Krusts" noslēgts līgums par nekustamā īpašuma Dārza iela 12B, Bauskā 

nodošanu bezatlīdzības lietošanā uz laiku līdz 2025.gada 30.septembrim. Pašvaldībā 

saņemts biedrības iesniegums ar lūgumu pagarināt bezatlīdzības lietošanā nodotā nekustamā 

īpašuma Dārza iela 12B, Bauskā patapinājuma līguma termiņu līdz 10 gadiem, sakarā ar ēkā 

veicamu kapitālo remontu – apkures sistēmas, jumta un telpu remontdarbiem, kuru 

veikšanai nepieciešams nodrošinājums. Sagatavots lēmuma projekts par grozījumu veikšanu 

līgumā un termiņa noteikšanu no 2022.gada 1.oktobra līdz 2032.gada 30.septembrim. 

Jautājums izskatīts Finanšu komitejas un Vides un attīstības komitejas sēdē, kurā biedrības 

pārstāve I.Savicka informēja par ēkas izmantošanu pakalpojuma "aprūpe mājās" 

nodrošināšanai, personāla telpām, kā arī pārtikas paku izdalei; ēkā ir telpas arī Invalīdu 

biedrībai. 

 Jautājumu nav, notiek balsošana par lēmuma pieņemšanu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

19 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Mārtiņš Cimermanis, 

Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Vilnis Gailums, Arnolds 

Jātnieks, Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga 

Lineja, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, 

Inita Nagņibeda, Aivars Okmanis, Ināra Pētersone, Līga 

Rimševica, Jānis Siugalis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 
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Nolemj: 

pieņemt lēmumu Nr. 9 "Par grozījumu Bauskas novada domes 

2022.gada 29.septembra lēmumā "Par nekustamā īpašuma 

Dārza iela 12B, Bauskā nodošanu bezatlīdzības lietošanā 

biedrībai "Latvijas Sarkanais Krusts""". 

 

 

11.p. 

Par pašvaldības īpašuma tiesību izbeigšanu uz nekustamo īpašumu "Krējumi", Gailīšu 

pagastā. 

(G.Vīgupa) 

Ziņo: G.Vīgupa. 

  Nekustamais īpašums "Krējumi", Gailīšu pagastā sadalīts trīs dzīvokļu īpašumos, kas 

ir atsavināti un reģistrēti zemesgrāmatā, līdz ar to sagatavots lēmuma projekts, ka 

pašvaldības īpašumtiesības uz šo īpašumu ir beigušās un ieraksts zemesgrāmatas 

nodalījumā par pašvaldības tiesībām ir dzēšams. 

 Jautājumu nav, notiek balsošana par lēmuma pieņemšanu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

19 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Mārtiņš Cimermanis, 

Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Vilnis Gailums, Arnolds 

Jātnieks, Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga 

Lineja, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, 

Inita Nagņibeda, Aivars Okmanis, Ināra Pētersone, Līga 

Rimševica, Jānis Siugalis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

pieņemt lēmumu Nr. 10 "Par pašvaldības īpašuma tiesību 

izbeigšanu uz nekustamo īpašumu "Krējumi", Gailīšu 

pagastā". 

 

 

12.p. 

Par nekustamā īpašuma "Sarkanmuiža" zemes vienības ar kadastra apzīmējumu 4052 009 

0522 maiņas organizēšanu. 

(G.Vīgupa) 

Ziņo: G.Vīgupa. 

  Pašvaldībā saņemts personas iesniegums ar lūgumu izskatīt nekustamā īpašuma 

"Dārznieku ceļš", Bauskā 0,1512 ha platībā maiņu pret nekustamā īpašuma "Sarkanmuiža" 

zemes vienību 0,1475 ha platībā. Nekustamais īpašums "Dārznieku ceļš", Bauskā ir 

pašvaldības būve – ceļš, kas atrodas uz personas zemes vienības, kuru par saviem 

līdzekļiem atdalīja; zemesgrāmatā reģistrēts kā atsevišķs īpašums. Uz nekustamā īpašuma 

"Sarkanmuiža" zemes gabala atrodas dīķis ar aizaugušiem krūmiem, kuru pašvaldība 

neizmanto, persona savā saimniecībā lieto ūdeni. Sagatavots lēmuma projekts ar iespēju 

izskatīt šo zemes gabalu maiņu, uzdodot iestādei "Bauskas apvienības pārvalde" organizēt 
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nekustamo īpašumu novērtēšanu un īpašumu maiņu atbilstoši normatīvo aktu prasībām. 

Jautājums izskatīts Finanšu komitejas sēdē. 

Jautājumu nav, notiek balsošana par lēmuma pieņemšanu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

19 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Mārtiņš Cimermanis, 

Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Vilnis Gailums, Arnolds 

Jātnieks, Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga 

Lineja, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, 

Inita Nagņibeda, Aivars Okmanis, Ināra Pētersone, Līga 

Rimševica, Jānis Siugalis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

pieņemt lēmumu Nr. 11 "Par nekustamā īpašuma 

"Sarkanmuiža" zemes vienības ar kadastra apzīmējumu 4052 

009 0522 maiņas organizēšanu". 

 

 

13.p. 

Par dzīvojamai mājai Zaļā iela 11/2, Bauskā funkcionāli nepieciešamā zemesgabala 

pārskatīšanu. 

(D.Platonova) 

Ziņo: D.Platonova. 

  Pašvaldībā saņemts daudzdzīvokļu dzīvojamās mājas Zaļā iela 11/2, Bauskā dzīvokļu 

īpašnieku kopības pilnvarotās personas ierosinājums pārskatīt mājai funkcionāli 

nepieciešamo zemes gabalu. Tika informēti arī otras mājas dzīvokļu īpašnieki par viņu 

mājas funkcionāli nepieciešamo zemes gabalu pārskatīšanu robežu precizēšanai 

(izpirkšanai), bet iesniegumi netika saņemti. Nekustamo īpašumu atsavināšanas komisija 

pieņēma lēmumu par dzīvojamās mājas Zaļā iela 11/2, Bauskā funkcionāli nepieciešamā 

zemes gabala sagatavotā projekta virzīšanu apstiprināšanai domē, nosakot nepieciešamo 

zemes gabalu 1646 m2 platībā.  

 Jautājumu nav, notiek balsošana par lēmuma pieņemšanu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

18 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Mārtiņš Cimermanis, Jānis 

Dūmiņš, Vilnis Gailums, Arnolds Jātnieks, Guntis Kalniņš, 

Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, Aivars Mačeks, 

Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, Aivars 

Okmanis, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Jānis Siugalis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  1 (Voldemārs Čačs) 

Nolemj: pieņemt lēmumu Nr. 12 "Par dzīvojamai mājai Zaļā iela 11/2, 
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Bauskā funkcionāli nepieciešamā zemesgabala pārskatīšanu". 

 

 

14.p. 

Par ciema statusa piešķiršanu. 

(D.Platonova) 

Ziņo: D.Platonova. 

  2020.gadā tika apstiprināti bijušā Bauskas novada teritorijas plānojuma un apbūves 

noteikumi un Mežotnes pagasta ciemu Ceplis sadalīja divos atsevišķos ciemos – Ceplis un 

Glāznieki, nosakot ciema robežas grafiskajā daļā. Izstrādājot jauno teritorijas plānojumu, 

secināts, ka apdzīvotajai vietai Glāznieki nav piešķirts ciema statuss. Sagatavots lēmuma 

projekts par ciema statusa piešķiršanu.  

Jautājumu nav, notiek balsošana par lēmuma pieņemšanu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

19 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Mārtiņš Cimermanis, 

Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Vilnis Gailums, Arnolds 

Jātnieks, Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga 

Lineja, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, 

Inita Nagņibeda, Aivars Okmanis, Ināra Pētersone, Līga 

Rimševica, Jānis Siugalis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: pieņemt lēmumu Nr. 13 "Par ciema statusa piešķiršanu". 

 

 

15.p. 

Par valstij piederošā nekustamā īpašuma "Valsts mežs 4064-3", Iecavā daļas un 

nekustamā īpašuma "Smilgu meži", Skaistkalnes pagastā daļas atsavināšanas ierosināšanu 

un to pārņemšanu Bauskas novada pašvaldības īpašumā. 

(B.Leitlante, A.Okmanis) 

Ziņo: B.Leitlante. 

  Tikšanās laikā ar AS "Latvijas Valsts meži" pārstāvi, secināts, ka ir valstij piederošas 

teritorijas, kurās notiek pašvaldību funkciju īstenošana. Pašvaldība vērsusies AS "Latvijas 

Valsts meži" ar lūgumu izskatīt iespēju šīs teritorijas nodot atsavināšanai par labu 

pašvaldībai. AS "Latvijas Valsts meži" aicina pašvaldību pieņemt domes lēmumu par šīm 

teritorijām – nekustamais īpašums "Valsts mežs 4064-3", Iecavā 3,87 ha platībā, kas 

piegulst Iecavas "Sila kapiem", nekustamais īpašums "Smilgu meži", Skaistkalnes pagastā 

0,5 ha platībā – īpašumi nepieciešami pašvaldībai kapsētu izveidošanai un uzturēšanai. 

Nekustamais īpašums "Valsts mežs 4064-3", Iecavā, kas sastāv no zemes vienības 6,38 ha 

platībā, zemes vienības 29,55 ha platībā un zemes vienības 5,58 ha platībā, uz kurām divām 

no tām atrodas Sila parks, kurā pašvaldība varētu īstenot autonomo funkciju – parku 

ierīkošanu un uzturēšanu (dabas parka izveide ar nosacījumu, ka netiks veikta saimnieciskā 

darbība). 
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 A.Okmanis rezumē, ka pašvaldībai neradīsies papildus izdevumi īpašumu uzturēšanai. 

 Jautājumu nav, notiek balsošana par lēmuma pieņemšanu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

19 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Mārtiņš Cimermanis, 

Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Vilnis Gailums, Arnolds 

Jātnieks, Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga 

Lineja, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, 

Inita Nagņibeda, Aivars Okmanis, Ināra Pētersone, Līga 

Rimševica, Jānis Siugalis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

pieņemt lēmumu Nr. 14 "Par valstij piederošā nekustamā 

īpašuma "Valsts mežs 4064-3", Iecavā daļas un nekustamā 

īpašuma "Smilgu meži", Skaistkalnes pagastā daļas 

atsavināšanas ierosināšanu un to pārņemšanu Bauskas novada 

pašvaldības īpašumā". 

 

 

16.p. 

Par nekustamā īpašuma Mazā Lakāju iela, Ceraukstes pagastā iegādi pašvaldības 

autonomo funkciju izpildei. 

(A.Okmanis) 

Ziņo: A.Okmanis. 

 Jautājums skatīts vairākkārt komiteju sēdēs, vai nepieciešams ziņojums.  

 Ziņojums nav nepieciešams, notiek balsošana par lēmuma pieņemšanu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

18 (Raitis Ābelnieks, Mārtiņš Cimermanis, Voldemārs Čačs, 

Jānis Dūmiņš, Vilnis Gailums, Arnolds Jātnieks, Guntis 

Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, Aivars 

Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, 

Aivars Okmanis, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Jānis 

Siugalis) 

"pret" -  1 (Laine Baha) 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

pieņemt lēmumu Nr. 15 "Par nekustamā īpašuma Mazā Lakāju 

iela, Ceraukstes pagastā iegādi pašvaldības autonomo funkciju 

izpildei". 
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17.p. 

Par nekustamā īpašuma "Vējiņi" zemes vienības Īslīces pagastā nodošanu īpašumā bez 

atlīdzības. 

(M.Šarķis) 

Ziņo: M.Šarķis. 

  Pašvaldībā saņemts personas iesniegums ar lūgumu nodot bez atlīdzības nekustamā 

īpašuma "Vējiņi", Īslīces pagastā zemes vienības domājamās daļas 0,4050 ha platībā, uz 

kuras atrodas 4 dzīvokļu dzīvojamā māja, kurā dzīvokļi privatizēti par pajām. Sagatavots 

lēmuma projekts par zemes vienības nodošanu īpašumā bez atlīdzības. 

 Jautājumu nav, notiek balsošana par lēmuma pieņemšanu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

19 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Mārtiņš Cimermanis, 

Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Vilnis Gailums, Arnolds 

Jātnieks, Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga 

Lineja, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, 

Inita Nagņibeda, Aivars Okmanis, Ināra Pētersone, Līga 

Rimševica, Jānis Siugalis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

pieņemt lēmumu Nr. 16 "Par nekustamā īpašuma "Vējiņi" 

zemes vienības Īslīces pagastā nodošanu īpašumā bez 

atlīdzības". 

 

 

18.p. 

Par nekustamā īpašuma "Bardžūni" zemes vienības Brunavas pagastā nodošanu īpašumā 

bez atlīdzības. 

(M.Šarķis) 

Ziņo: M.Šarķis. 

  Pašvaldībā saņemts personas iesniegums ar lūgumu nodot bez atlīdzības nekustamā 

īpašuma "Bardžūni", Brunavas pagastā zemes vienības domājamās daļas 0,34 ha platībā, uz 

kuras atrodas 8 dzīvokļu dzīvojamā māja, kurā dzīvokļi privatizēti par pajām. Sagatavots 

lēmuma projekts par zemes vienības nodošanu īpašumā bez atlīdzības. 

 Jautājumu nav, notiek balsošana par lēmuma pieņemšanu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

19 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Mārtiņš Cimermanis, 

Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Vilnis Gailums, Arnolds 

Jātnieks, Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga 

Lineja, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, 

Inita Nagņibeda, Aivars Okmanis, Ināra Pētersone, Līga 

Rimševica, Jānis Siugalis) 

"pret" -  nav 
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"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

pieņemt lēmumu Nr. 17 "Par nekustamā īpašuma "Bardžūni" 

zemes vienības Brunavas pagastā nodošanu īpašumā bez 

atlīdzības". 

 

 

19.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma "Pumpuru lauks", Brunavas pagastā 

nodošanu atsavināšanai. 

(A.Okmanis) 

Ziņo: A.Okmanis. 

 Jautājums skatīts Finanšu komitejas sēdē, vai nepieciešams ziņojums.  

 Ziņojums nav nepieciešams, notiek balsošana par lēmuma pieņemšanu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

18 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Mārtiņš Cimermanis, 

Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Vilnis Gailums, Arnolds 

Jātnieks, Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga 

Lineja, Aivars Mačeks, Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, 

Aivars Okmanis, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Jānis 

Siugalis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  1 (Mārtiņš Mediņš) 

Nolemj: 

pieņemt lēmumu Nr. 18 "Par Bauskas novada pašvaldības 

nekustamā īpašuma "Pumpuru lauks", Brunavas pagastā 

nodošanu atsavināšanai". 

 

 

20.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma "Mazcinīši", Īslīces pagastā 

nodošanu atsavināšanai. 

(A.Okmanis) 

Ziņo: A.Okmanis. 

 Jautājums skatīts Finanšu komitejas sēdē, vai nepieciešams ziņojums.  

 Ziņojums nav nepieciešams, notiek balsošana par lēmuma pieņemšanu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

19 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Mārtiņš Cimermanis, 

Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Vilnis Gailums, Arnolds 

Jātnieks, Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga 

Lineja, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, 

Inita Nagņibeda, Aivars Okmanis, Ināra Pētersone, Līga 
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Rimševica, Jānis Siugalis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

pieņemt lēmumu Nr. 19 "Par Bauskas novada pašvaldības 

nekustamā īpašuma "Mazcinīši", Īslīces pagastā nodošanu 

atsavināšanai". 

 

 

21.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma "Jaunbrieži", Dāviņu pagastā 

nodošanu atsavināšanai. 

(A.Okmanis) 

Ziņo: A.Okmanis. 

 Jautājums skatīts Finanšu komitejas sēdē, vai nepieciešams ziņojums.  

 Ziņojums nav nepieciešams, notiek balsošana par lēmuma pieņemšanu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

19 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Mārtiņš Cimermanis, 

Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Vilnis Gailums, Arnolds 

Jātnieks, Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga 

Lineja, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, 

Inita Nagņibeda, Aivars Okmanis, Ināra Pētersone, Līga 

Rimševica, Jānis Siugalis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

pieņemt lēmumu Nr. 20 "Par Bauskas novada pašvaldības 

nekustamā īpašuma "Jaunbrieži", Dāviņu pagastā nodošanu 

atsavināšanai". 

 

 

22.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma - dzīvokļa Rīgas iela 17 - 7, Bauska, 

Bauskas novadā nodošanu atsavināšanai. 

(A.Okmanis) 

Ziņo: A.Okmanis. 

 Jautājums skatīts Finanšu komitejas sēdē, vai nepieciešams ziņojums.  

 Ziņojums nav nepieciešams, notiek balsošana par lēmuma pieņemšanu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  19 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Mārtiņš Cimermanis, 
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Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Vilnis Gailums, Arnolds 

Jātnieks, Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga 

Lineja, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, 

Inita Nagņibeda, Aivars Okmanis, Ināra Pētersone, Līga 

Rimševica, Jānis Siugalis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

pieņemt lēmumu Nr. 21 "Par Bauskas novada pašvaldības 

nekustamā īpašuma - dzīvokļa Rīgas iela 17 - 7, Bauska, 

Bauskas novadā nodošanu atsavināšanai". 

 

 

23.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma - dzīvokļa Rīgas ielā 6-16, Vallē, 

Valles pagastā nodošanu atsavināšanai. 

(A.Okmanis) 

Ziņo: A.Okmanis. 

 Jautājums skatīts Finanšu komitejas sēdē, vai nepieciešams ziņojums.  

 Ziņojums nav nepieciešams, notiek balsošana par lēmuma pieņemšanu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

16 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Voldemārs Čačs, Jānis 

Dūmiņš, Vilnis Gailums, Arnolds Jātnieks, Guntis Kalniņš, 

Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, Aivars Mačeks, 

Inita Nagņibeda, Aivars Okmanis, Ināra Pētersone, Līga 

Rimševica, Jānis Siugalis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  3 (Mārtiņš Cimermanis, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis) 

Nolemj: 

pieņemt lēmumu Nr. 22 "Par Bauskas novada pašvaldības 

nekustamā īpašuma - dzīvokļa Rīgas ielā 6-16, Vallē, Valles 

pagastā nodošanu atsavināšanai". 

 

 

24.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma - dzīvokļa "Putni 2" – 1, Putnos, 

Skaistkalnes pagastā nodošanu atsavināšanai. 

(A.Okmanis) 

Ziņo: A.Okmanis. 

 Jautājums skatīts Finanšu komitejas sēdē, vai nepieciešams ziņojums.  

 Ziņojums nav nepieciešams, notiek balsošana par lēmuma pieņemšanu. 
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Par lēmumu balso: "par"  -  

19 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Mārtiņš Cimermanis, 

Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Vilnis Gailums, Arnolds 

Jātnieks, Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga 

Lineja, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, 

Inita Nagņibeda, Aivars Okmanis, Ināra Pētersone, Līga 

Rimševica, Jānis Siugalis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

pieņemt lēmumu Nr. 23 "Par Bauskas novada pašvaldības 

nekustamā īpašuma - dzīvokļa "Putni 2" – 1, Putnos, 

Skaistkalnes pagastā nodošanu atsavināšanai". 

 

 

25.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma - dzīvokļa "Putni 2" – 2, Putnos, 

Skaistkalnes pagastā nodošanu atsavināšanai. 

(A.Okmanis) 

Ziņo: A.Okmanis. 

 Jautājums skatīts Finanšu komitejas sēdē, vai nepieciešams ziņojums.  

 Ziņojums nav nepieciešams, notiek balsošana par lēmuma pieņemšanu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

19 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Mārtiņš Cimermanis, 

Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Vilnis Gailums, Arnolds 

Jātnieks, Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga 

Lineja, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, 

Inita Nagņibeda, Aivars Okmanis, Ināra Pētersone, Līga 

Rimševica, Jānis Siugalis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

pieņemt lēmumu Nr. 24 "Par Bauskas novada pašvaldības 

nekustamā īpašuma - dzīvokļa "Putni 2" – 2, Putnos, 

Skaistkalnes pagastā nodošanu atsavināšanai". 

 

 

26.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma - dzīvokļa "Putni 4" – 3, Putnos, 

Skaistkalnes pagastā nodošanu atsavināšanai. 

(A.Okmanis) 

Ziņo: A.Okmanis. 
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 Jautājums skatīts Finanšu komitejas sēdē, vai nepieciešams ziņojums.  

 Ziņojums nav nepieciešams, notiek balsošana par lēmuma pieņemšanu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

19 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Mārtiņš Cimermanis, 

Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Vilnis Gailums, Arnolds 

Jātnieks, Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga 

Lineja, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, 

Inita Nagņibeda, Aivars Okmanis, Ināra Pētersone, Līga 

Rimševica, Jānis Siugalis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

pieņemt lēmumu Nr. 25 "Par Bauskas novada pašvaldības 

nekustamā īpašuma - dzīvokļa "Putni 4" – 3, Putnos, 

Skaistkalnes pagastā nodošanu atsavināšanai". 

 

 

27.p. 

Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma – dzīvokļa "Talcinieki 1" - 

2, Skaistkalnē, Skaistkalnes pagastā nodošanu atsavināšanai. 

(A.Okmanis) 

Ziņo: A.Okmanis. 

 Jautājums skatīts Finanšu komitejas sēdē, vai nepieciešams ziņojums.  

 Ziņojums nav nepieciešams, notiek balsošana par lēmuma pieņemšanu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

19 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Mārtiņš Cimermanis, 

Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Vilnis Gailums, Arnolds 

Jātnieks, Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga 

Lineja, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, 

Inita Nagņibeda, Aivars Okmanis, Ināra Pētersone, Līga 

Rimševica, Jānis Siugalis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

pieņemt lēmumu Nr. 26 "Par Bauskas novada pašvaldībai 

piederošā nekustamā īpašuma – dzīvokļa "Talcinieki 1" - 2, 

Skaistkalnē, Skaistkalnes pagastā nodošanu atsavināšanai". 
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28.p. 

Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma – dzīvokļa "Misas kūdra 

1" - 14, Misā, Vecumnieku pagastā nodošanu atsavināšanai. 

(A.Okmanis) 

Ziņo: A.Okmanis. 

 Jautājums skatīts Finanšu komitejas sēdē, vai nepieciešams ziņojums.  

 Ziņojums nav nepieciešams, notiek balsošana par lēmuma pieņemšanu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

19 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Mārtiņš Cimermanis, 

Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Vilnis Gailums, Arnolds 

Jātnieks, Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga 

Lineja, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, 

Inita Nagņibeda, Aivars Okmanis, Ināra Pētersone, Līga 

Rimševica, Jānis Siugalis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

pieņemt lēmumu Nr. 27 "Par Bauskas novada pašvaldībai 

piederošā nekustamā īpašuma – dzīvokļa "Misas kūdra 1" - 14, 

Misā, Vecumnieku pagastā nodošanu atsavināšanai". 

 

 

29.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma - dzīvokļa "Misas kūdra 5" – 2, 

Misā, Vecumnieku pagastā nodošanu atsavināšanai. 

(A.Okmanis) 

Ziņo: A.Okmanis. 

 Jautājums skatīts Finanšu komitejas sēdē, vai nepieciešams ziņojums.  

 Ziņojums nav nepieciešams, notiek balsošana par lēmuma pieņemšanu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

19 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Mārtiņš Cimermanis, 

Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Vilnis Gailums, Arnolds 

Jātnieks, Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga 

Lineja, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, 

Inita Nagņibeda, Aivars Okmanis, Ināra Pētersone, Līga 

Rimševica, Jānis Siugalis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 
pieņemt lēmumu Nr. 28 "Par Bauskas novada pašvaldības 

nekustamā īpašuma - dzīvokļa "Misas kūdra 5" – 2, Misā, 
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Vecumnieku pagastā nodošanu atsavināšanai". 

 

 

30.p. 

Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma – dzīvokļa "Misas kūdra 

8" - 4, Misā, Vecumnieku pagastā nodošanu atsavināšanai. 

(A.Okmanis) 

Ziņo: A.Okmanis. 

 Jautājums skatīts Finanšu komitejas sēdē, vai nepieciešams ziņojums.  

 Ziņojums nav nepieciešams, notiek balsošana par lēmuma pieņemšanu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

19 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Mārtiņš Cimermanis, 

Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Vilnis Gailums, Arnolds 

Jātnieks, Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga 

Lineja, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, 

Inita Nagņibeda, Aivars Okmanis, Ināra Pētersone, Līga 

Rimševica, Jānis Siugalis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

pieņemt lēmumu Nr. 29 "Par Bauskas novada pašvaldībai 

piederošā nekustamā īpašuma – dzīvokļa "Misas kūdra 8" - 4, 

Misā, Vecumnieku pagastā nodošanu atsavināšanai". 

 

 

31.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma “Mālnīca”, Kurmenes pagastā 

nodošanu atsavināšanai. 

(A.Okmanis) 

Ziņo: A.Okmanis. 

 Jautājums skatīts Finanšu komitejas sēdē, vai nepieciešams ziņojums.  

 Ziņojums nav nepieciešams, notiek balsošana par lēmuma pieņemšanu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

19 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Mārtiņš Cimermanis, 

Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Vilnis Gailums, Arnolds 

Jātnieks, Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga 

Lineja, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, 

Inita Nagņibeda, Aivars Okmanis, Ināra Pētersone, Līga 

Rimševica, Jānis Siugalis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 
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"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

pieņemt lēmumu Nr. 30 "Par Bauskas novada pašvaldības 

nekustamā īpašuma “Mālnīca”, Kurmenes pagastā nodošanu 

atsavināšanai". 

 

 

 

Sēdi beidz 2024.gada 25.janvārī plkst.10:57. 

 

Nākamā kārtējā domes sēde 2024.gada 22.februārī plkst.9 

 

Pielikumā:  

1. Bauskas novada domes sēdes lēmumi uz 51 lp. 

2. 25.01.2024. nolikums Nr.1 uz 14 lp. 

3. 25.01.2023. nolikums Nr.2 uz 2 lp. 

4. Bauskas novada domes priekšsēdētāja A.Okmaņa izsludinātā darba kārtība uz 5 lp. 

 

 

 

Sēdes vadītājs       Aivars Okmanis 

 

 

Sēdes protokolētāja      Ieva Skujeniece 

 


